



[View this email in your browser](#)

CAHK Activity 聯會活動

CAHK met with the new Director-General of Communications 香港通訊業聯會與新任通訊事務總監會面

On 14 August, 2026, CAHK Chairmen Mr. Kenneth Lau; Vice Chairmen Mr. Bruce Lam and Mr. Alex Wong; EXCO Presidents Mr. Vincent Kwok, Mr. Stephen Chau, Mr. KL Ho, and Mr. Damien Leong, met with Ms. Maisie Chan, the newly appointed Director-General of Communications. They exchanged views and ongoing collaboration on CAHK's "Hong Kong's 1st Five-Year Proposal" and called for cross-bureaux coordination on telecommunications infrastructure.

2026年8月14日，聯會主席劉貴顯先生；副主席林國誠先生、黃家恆先生；執委會成員郭榮忠先生、鄒金根先生、何啟亮先生以及梁丙曜先生與新任通訊事務總監陳潔玲女士會面。就聯會「第一個五年規劃」建議書及呼籲政府跨部門協調發展電訊設施等議題進行意見交流。

2026 STAR Award Ended its Review Stage 2026香港通訊業聯會非凡年獎評審階段結束





The final judging for the 12th CAHK STAR Award was successfully completed on 13-14 August, covering a total of 11 award categories. The list of winners will be officially announced at the CAHK 43rd Anniversary Gala Dinner cum 12th STAR Award Presentation Ceremony, to be held on 23 October 2026. CAHK thanks Hewlett Packard Enterprise Hong Kong for sponsoring the venue. Once again, CAHK would like to express our sincere appreciation to the 14 judges for their professionalism (judge name listed in alphabetical order):

- Prof. Viveca Chan
- Mr. S.K. Cheong
- Dr. Lawrence Cheung
- Mr. Tony Hau
- Mr. Stephen Ho
- Dr. Bankee Kwan, JP
- Mr. Frank Lee
- Ir Sunny Lee, BBS, JP
- Prof. Michael Leung, MH
- Mr. Gary Ng
- Dr. Jolly Wong
- Ms. Titania Woo
- Prof. Xu Yan
- Prof. Eric Yeung, JP

香港通訊業聯會「第12屆非凡年獎」最終評審已於8月13日至14日順利完成，共評選11個獎項類別。得獎名單將於2026年10月23日舉行的「香港通訊業聯會四十三周年慶祝晚宴暨非凡年獎頒獎典禮」上正式公佈。聯會在此感謝會員公司Hewlett Packard Enterprise Hong Kong 贊助評審場地，亦感謝14位專業評審團連月來的付出，評審團芳名如下（按英文字母排序）：

- 陳一枏教授
- 鄭善強先生
- 張梓昌博士

- 侯東迎先生
- 何偉中先生
- 關百豪博士，JP
- 李敬天先生
- 李惠光工程師，BBS，JP
- 梁建文教授, MH
- 吳冠豪先生
- 黃振球博士
- 胡志君女士
- 徐岩教授
- 楊全盛教授，JP

Call for Submissions and Sponsorship: 2027 ICT Official Guide: Empowering Physical AI (Robotics, Drones, Smart Mobility) with Next-Gen Communications

《2027香港通訊業概覽——物理AI（機械人、無人機與智慧移動）：次世代通訊的賦能》會員名錄及廣告召集

Since 1992, CAHK has published the biennial “Official Guide to the ICT Industry” every two years. We are pleased to invite you to include your company information in the upcoming 2026 edition: **Empowering Physical AI (Robotics, Drones, Smart Mobility) with Next-Gen Communications**. This key publication highlights the latest ICT trends and showcases member companies.

The Guide will include the following sections. Member participation is invited for Section 4:

1. Cover Story
2. Leadership Interviews (Drafting, interviewee including AAHK, HKPC, etc.)
3. Feature Articles (close for submissions)
- 4. Member Company Listings**
5. CAHK Services Highlights

Book Distribution

- **Hard copies:** approximately 300 copies to government officials, professional & trade associations, public and university libraries, at relevant CAHK events, etc. sales an corporate gift
- **Soft copy:** Free browsing on CAHK website (view 2025 edition: <https://www.cahk.hk/article/152>)

Member Actions:

1. **FREE Member Company Listings** (*please submit ASAP*)
2. **Feature Articles** (close for submissions)
3. **Advertisement** – Promote your products & services (as low as HK \$4,300)

Contact & Submit to our team:

Secretariat Office: Ms. Yannis Li

Phone: 2504 2732

Email: info@cahk.hk

[Click Here For The Members Company Listing \(Sample\)](#)

[Click Here For The Advertising Order Form](#)

自1992年起，CAHK每兩年出版《香港通訊業概覽》。我們誠邀貴會員公司參與即將於2026年底出版的新一版概覽，本次主題為**物理AI（機械人、無人機與智慧移動）：次世代通訊的賦能**，《概覽》為業界重要出版刊物，展示最新ICT發展趨勢及會員公司資訊。

本概覽將包括以下內容，其中第4部分歡迎會員參與：

1. 封面故事
2. 領袖專訪（稿件撰寫中，包括機管局、生產力局等機構）
3. 專題文章（已截稿）
- 4. 會員公司名錄**
5. 聯會服務回顧

發行安排：

- 印刷版：約300本，將派發予政府官員、專業及商會組織、公共及大學圖書館，以及CAHK相關活動嘉賓，並售賣作為企業禮物。
- 電子版：於CAHK網站免費閱覽(2025年版本參考：<https://www.cahk.hk/article/152>)

會員參與：

- 1. 免費刊登會員公司名錄（請填寫資料表）：請盡快提交**
- 2. 專題文章：已截止**
- 3. 廣告宣傳（費用由港幣4,300起），推廣貴公司產品及服務**

如有任何查詢，請聯絡秘書處：info@cahk.hk / (852) 2504 2732

[點擊此處下載會員公司名錄表格](#)

[點擊此處下載廣告訂購表格](#)

CAHK submitted suggestions for The Supplement IX to CEPA 香港通訊業聯會提交《CEPA補充協議九》建議問卷

CAHK submitted to Digital Police Office about the comments and suggestions from members regarding the review the facilitation measures The Supplement IX to the Mainland and Hong Kong Closer Economic Partnership Arrangement (CEPA, 《內地與香港關於建立更緊密經貿關係的安排》補充協議九) implemented on 1 January 2013, which

allows Hong Kong service suppliers to provide cross-boundary database services in Qianhai (前海) and Hengqin (橫琴).

香港通訊業聯會就《內地與香港關於建立更緊密經貿關係的安排》補充協議九，向數字政策辦公室提交會員意見及建議。《協議九》於2013年1月1日起實施，允許香港服務提供者在深圳前海及珠海橫琴提供跨境數據庫服務。

HKSAR GOVT News 特區政府資訊

短劇《好野港多啲》介紹香港電訊基建發展（僅限中文）



由政府同無綫電視聯手製作的兩分鐘迷你劇《好野港多啲》，由知名劇集《愛·回家》「大小姐」林淑敏、「送水輝」許家傑，聯同羅天宇、陳曉華等明星，為大家介紹政府如何為香港建設世界級電訊基建。短劇已於8月8日在翡翠台播出。

精彩重溫：<https://www.facebook.com/TamarTalk.hk/videos/1942169473078345/>

Member Information 會員資訊

We are pleased to announce [Symphony Flash-Link \(Hong Kong\) Telecommunications Co., Limited](#), and its company representative Mr. Zhang Chun, as our new Premium member.

And we also welcome Mr. Jeff Chau from HKBN Enterprise Solutions Limited, as our Associate Individual Member. Welcome!

聯會摯誠歡迎信達通（香港）通信有限公司及其公司代表張淳先生加入，成為尊貴會員。

同時，我們亦熱烈歡迎來自香港寬頻企業方案公司的Jeff Chau先生成為個人會員。

Supporting Activities 聯會支持活動

「網絡攻防精英培訓暨攻防大賽2026」圓滿結束（僅限中文）



由香港警務處網絡安全及科技罪案調查科（網罪科）、數字政策辦公室（數字辦）、香港互聯網註冊管理有限公司及香港網絡安全專業協會合辦為期三日的「網絡攻防精英培訓暨攻防大賽2026」8月26日圓滿結束。聯會祝願來年活動順利。

「聯動大灣區促進知識產權貿易拓展商機」研討會現正接受報名（僅限中文）



為配合國家第十五個五年規劃綱要提出「加強知識產權保護和運用」、「健全與國際規則相銜接的知識產權保護機制，拓展知識產權糾紛解決渠道」、「健全涉外知識產權保護體系」，以及「支持香港深化區域知識產權貿易中心建設」，香港特別行政區政府政制及內地事務局粵港澳大灣區發展辦公室將於2026年9月9日在廣州舉辦「聯動大灣區促進知識產權貿易拓展商機」研討會。

日期：2026年9月9日（星期三）

時間：14:30 – 17:30（登記入場時間：14:00）

地點：中國廣州市天河區珠江新城興民路222號廣州康萊德酒店三樓康萊德宴會廳

跨境大巴接送服務：在登記參加活動時，您可以選擇搭乘免費大巴由生產力大樓（九龍達之路78號）往返廣州會場（名額有限，先到先得，確認結果另行通知）

詳情及登記：[活動登記表格](#) | [「聯動大灣區促進知識產權貿易拓展商機」研討會](#)

MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

Specifications of the Free Advertisement:

File format: JPG/PNG (300 dpi)

If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

Remarks

1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
2. Materials deadline is 25th of each month.
3. CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Communications Association of Hong Kong 香港通訊業聯會

Tel: 2504 2732

Email: info@cahk.hk

 [CAHK](#)

 [LinkedIn](#)

 [Official Website](#)

 [Email](#)



我的 WeChat ID : Cahksince1983

This message was sent to officer@cahk.hk by info@cahk.hk
Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong,

 [Unsubscribe](#)

This is a Test Email only.

This message was sent for the sole purpose of testing a draft message.